
Pokój  zostawiam  wam,  pokój
mój daję wam
Czy istnieje istotna różnica między pokojem, jaki daje nam Pan
Jezus  a  naszym  rozumieniem  pokoju?  Bo  przecież  dzisiaj
Chrystus wyraźnie mówi: Pokój mój daję wam. Nie tak jak daje
świat,  Ja  wam  daję.  Wystarczy  zrobić  proste  zestawienie
pokoju, jaki teraz daje świat, w którym żyjemy, a tym, który
istnieje w naszej ludzkiej wyobraźni. Wydawałoby się, że z
powodu toczącej się obecnie okrutnej wojny, tak blisko nas,
łatwiej nam będzie odróżnić, co jest wojną, a co pokojem. A
jednak pokój to nie jest tylko „brak wojny”, bo przecież wokół
nas, ale i w nas samych jest tak wiele oznak braku pokoju. Na
pewno nikt nie pragnie tego, co obecnie dzieje się za naszą
granicą,  ale  czy  jesteśmy  do  końca  zadowoleni  z  tego,  co
właśnie teraz dzieje się w granicach naszej własnej duszy. Czy
w tej chwili odczuwamy prawdziwy pokój w swoim sercu? Często
toczy  się  w  nim  wewnętrzna  wojna,  w  której  przegrywamy.
Przegrywamy  z  naszymi  słabościami,  grzechami,  z  naszymi
pokusami i lękami. Toczymy walki, które przegrywamy albo zbyt
łatwo się poddajemy, bez podejmowania jakiegokolwiek wysiłku.
Pierwsze słowa jakie zmartwychwstały Chrystus wypowiedział do
swoich uczniów, to: Pokój wam. Pokój Chrystusowy jest pokojem
Ducha Świętego w nas. Otrzymujemy go szczególnie w sakramencie
pokuty. Człowiek, który długi czas żyje bez spowiedzi świętej
jest  jak  żołnierz,  który  znajduje  się  na  pierwszej  linii
frontu bez broni, bez tarczy. Spowiedź wielkanocna to wielki
dar Kościoła dla nas. [prob.]
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